
Fra: Lorvik, Marit (fmtlmlo@fylkesmannen.no)
Sendt: 08.07.2020 06:37:21
Til: Mekkes-Roodbol Petra
Kopi: 

Emne: VS: Klage på aktivitet ved bedriften. Kommunal behandling.
Vedlegg: Tilbakemelding varsel om forurensing 04.07.20_.pdf
Hei.
Videresender svar fra Grøntvedt Nutri AS på klage.
 
Med vennlig hilsen
Marit Lorvik
seksjonsleder forurensing
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Fra: Kenneth Dingen <Kenneth@grontvedt‐nutri.no> 
Sendt: tirsdag 7. juli 2020 17:05
Til: Lorvik, Marit <fmtlmlo@fylkesmannen.no>; Gorseth, May Brit Myrholt <fmtlmgo@fylkesmannen.no>
Kopi: Bjørnar Grøntvedt <bg@grontvedt.no>
Emne: Re: Klage på aktivitet ved bedriften. Kommunal behandling.
 
Hei igjen.
 
Som omtalt på telefon er det ikke aktivitet ved Grøntvedt Nutri AS.
Maskiner og utstyr er ikke koplet sammen eller koplet til elektrisk strøm. Ved Grøntvedt Pelagic var det heller ikke
produksjon i aktuelt tidsrom.
 
Vi setter pris på deres åpenhet rundt inkomne klager. Vedlagt følger et formelt svar på telefonsamtale og skriftlig
klage. 
 
Vi ber Fylkesmannen notere seg Grøntvedt Nutri AS sin bruk av sjøvann. Siden det virker som om det er en
gjentagende misoppfatning i forhold til hva som slippes til sjø fra bedrift. Alt sjøvann som tas inn til Grøntvedt
Nutri benyttes til å vaske filtrert tørkeluft i scrubber. Etter at tørkelluft er filtrert og vasket slippes den gjennom
utslippspipe, og sjøvann ledes til sjø igjen.
 

Vennlig hilsen / Best regard

Kenneth Dingen

coo / factory manager

I  Telephone -47 97 18 74 17  I ☎   Office – 47 72 52 30 90  I    Kenneth@grontvedt-nutri.no I  www.grontvedt.no
 

7. jul. 2020 kl. 07:27 skrev Lorvik, Marit <fmtlmlo@fylkesmannen.no>:
 



Hei.
Viser til telefonsamtale i går 6.7.2020.
Klage
Vi har mottatt en klage – se vedlegg. Vi ber om at dere ser på denne og vurderer dette. Skjedde det
noe spesielt på bedriften på angitte tidspunkt, i tilfelle hva.
Vi ber om at dere svarer skriftlig på dette.
 
Kommunal behandling – dispensasjon
Kommunen har i sin behandling av utslippssøknaden påpekt at det må søkes om dispensasjon for
høyde på skorstein.
Et ev. dispensasjonsvedtak fra kommunen må foreligge før Fylkesmannen kan starte
sluttbehandlingen av utslippssøknaden.
 
Oppstart 
Testkjøring av fabrikken kan ikke starte før det foreligger en ev. utslippstillatelse.
 
Behandling i kommunen
Viser til oppslag i Fosna Folket i går.
Slik det framgår av avisartikkelen stilles det spørsmålstegn ved at kommunen vurderer ulike sider av
en etablering som egentlig er Fylkesmannen sitt ansvarsområde.
Til det vil vi bemerke: Fylkesmannen ber alltid vedkommende kommune om å uttale seg til vann,
luft, støy, biologisk mangfold, plansituasjonen mm.
Alle høringssvar som kommer inn i en slik høringsrunde er det Fylkesmannen som vurdere før vi ev.
gir utslippstillatelse.
 
Med vennlig hilsen

Marit Lorvik
seksjonsleder forurensing
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